
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 24/8/00.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  RENDERED
JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
OTTAWA, 24/8/00.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  RENDU  JUGEMENT
AUJOURD'HUI  DANS  LES  DEMANDES  D'AUTORISATION  D'APPEL  SUIVANTES.
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

27696 GREATER EUROPE MISSION (CANADA) v. HER MAJESTY THE QUEEN (F.C.A.)

CORAM: The Chief Justice, Iacobucci and Major JJ.

The application for leave to appeal is dismissed.

La demande d’autorisation d’appel est rejetée.

27694 WORLD RELIEF CANADA v. HER MAJESTY THE QUEEN (F.C.A.)

CORAM: The Chief Justice, Iacobucci and Major JJ.

The application for leave to appeal is dismissed.

La demande d’autorisation d’appel est rejetée.

27787 VINCENZO COMMISSO  - v. -  UNITED STATES OF AMERICA  - and between -  COSIMO
D’AGOSTINO  - v. -  UNITED STATES OF AMERICA  - and between -  ROCCO
COMMISSO  - v. -  UNITED STATES OF AMERICA  - and between -  MATTHEW SZABO
- v. -  UNITED STATES OF AMERICA (Crim.)(Ont.)

CORAM: Gonthier, Binnie and Arbour JJ.

The application for extension of time is granted to Cosimo d’Agostino and the applications for leave to appeal
are dismissed.

La demande de prorogation de délai est accordée à Cosimo d’Agostino et les demandes d’autorisation d’appel
sont rejetées.

27715 MARCEL JOLY  - v. -  HER MAJESTY THE QUEEN (Crim.)(Ont.)

CORAM: Gonthier, Binnie and Arbour JJ.

The application for extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed.

La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée.

27639 COMMISSION DES DROITS DE LA PERSONNE ET DES DROITS DE LA JEUNESSE  - c. -
CENTRE D’HÉBERGEMENT ET DE SOINS DE LONGUE DURÉE CHAMPLAIN-MANOIR
DE VERDUN  - et -  PIERRE SAUVÉ  (Qué.)
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CORAM: Les juges Gonthier, Binnie et Arbour

La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.

The application for extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs.

27773 ROBERT MARTIN FRIEDLAND  - v. -  UNITED STATES OF AMERICA  - and between -
ROBERT MARTIN FRIEDLAND  - v. -  UNITED STATES OF AMERICA, DAVID L. DAIN,
PETER R. MOUNSEY and NANCY A. MANGONE (Ont.)

CORAM: Gonthier, Binnie and Arbour JJ.

The application for leave to appeal is granted with costs to the applicant in any event of the cause. 

La demande d’autorisation d’appel est accordée avec dépens en faveur du demandeur quelle que soit l’issue
du pourvoi.

27660 JEAN BOUDREAULT  - c. -  LE PROCUREUR GÉNÉRAL DU CANADA (C.A.F.)(Qué.)

CORAM: Les juges Gonthier, Binnie et Arbour

La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.

The application for extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs.


